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Zápis ze 4. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 11. 4. 2023 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, M. Doktor, P. Bednář, P. Hottmar 
hosté:         J. Adam 
omluveni:  P. Náprstek 
 
 

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 
 

Ú – 1/3/23 je splněn: Informace STK k závodění 2023 – Výborem schválený dokument „Informace STK SRK 

ČSK k závodní sezoně 2023“, kde jsou shrnuty komplexní informace pro kluby včetně vyznačených změn 

v Pravidlech Rychlostní kanoistiky, jejich příloze (Směrnice pro závodění) a termínové listiny hlavních 

domácích a mezinárodních soutěží 2023 byl zveřejněn na webu kanoe.cz.  
 

□ 

 

Ú – 2/3/23 je splněn: Domácí termínová listina 2023 – Kompletní termínová listina domácích soutěží 2023 

byla vydána a zveřejněna na webu kanoe.cz. 
 

□ 
 

ČP benjamínků – předseda STK Z. Krpata podal informaci o prvním uskutečněném závodě Českého poháru 

benjamínků v této sezoně, s pozitivním hodnocením STK i účastníků, konaném v Ostrožské Nové Vsi. ČP 

benjamínků bude pokračovat dalšími závody. Výbor vzal na vědomí. 
 

□ 
 

Příprava I. NZ RDS (18.-20. 4., Račice) - nominační závod připravuje STK společně s reprezentačním trenérem 

P. Hottmarem. Z. Krpata informoval výbor o stavu připravenosti závodu. Výbor vzal informaci na vědomí. 

 

□ 
 

Příprava I. ČP mládeže ve vytrvalosti (22. – 23.4., Most) – Z. Krpata podal výboru informace o přípravách 

závodu, který se uskuteční v Mostě na Matyldě. Závodiště navštívil, smlouva s pořadatelem je připravena 

k podpisu.                                                                               Ú: 1/4/23 – Z. Krpata 

                                                                                                T: 21. 4. 2023 
 

□ 
 

Ú – 5/2/22 trvá: Výběrové řízení na pořádání domácích soutěží a výcvikových táborů RD a SCM – Příprava 

návrhu zadání výběrového řízení je v závěrečné fázi. Z. Krpatou předložený návrh cen za poskytnuté služby 

při pořádání domácích soutěží byl výborem schválen na minulé schůzi. Na dnešní schůzi výbor schválil návrh 

cen za poskytnuté služby při výcvikových táborech RD a SCM. V rámci jednání bude tento návrh cen pro 

zadávací řízení předložen řediteli NOC M. Kurfirstovi. K vypsání výběrového řízení bude využito externích 

právních služeb. 
 

□ 

 

Ú – 2/10/22 je splněn: Pravidla a soutěžní směrnice 2023 – Výborem schválená aktualizovaná Pravidla 

rychlostní kanoistiky včetně příloh Směrnice pro závodění 2023 byla vydána a zveřejněna na webu kanoe.cz. 
 

□ 

 

Ú – 3/3/23 trvá: Zveřejňování výsledů soutěží – Z. Krpata zajistí doplnění výsledků na web kanoe.cz za roky 

2022 a 2021 a informuje pořadatele závodů termínové listiny, kteří nedodali výsledky za tyto roky, že pokud 

tak neučiní do 30. 4., může jim být krácen příspěvek na pořádání soutěží. Dále předseda STK zajistí, aby byly 

propozice soutěží na webu dostupné po celý rok, i po skončení akce. 
 

□ 

 

Registrační řád a směrnice o evidenci členské základny – po vyjasnění registrace cizinců bude řád dopracován 

a po schválení Předsednictvem ČSK urychleně vydán.         Ú: 2/4/23 – J. Boháč, J. Adam 

                                                                                                T: 25. 4. 2023 
 

□ 

 

Registrační systém ČSK – všechny oddíly a kluby sekce již obdržely přístupové údaje do nového registračního 

systému ČSK, kde si již spravují registrace a odhlášky elektronicky, podle vydaných pokynů. Starý náhled 

registrace bude z webu kanoe.cz odstraněn.                           
 

□ 

 

Bodování do žebříčků cizinců – Předseda STK otevřel otázku bodování cizinců registrovaných v klubech do 

žebříčků, na základě diskuse bude připraven návrh k dalšímu projednání. 

                                                                                                Ú: 3/4/23 – Z. Krpata 

                                                                                                T: 21. 4. 2023 
 

□ 

 

Zpracování výsledků závodů – podána informace o proběhlé schůzce mezi předsedou ČSK S. Ježkem a 

zástupcem zpracovatele výsledků M. Slabejem (Sportis), kde byla diskutována možnost propojení 

výsledkových listin s webovým portálem a také návrh jednotného formátu výsledkových listin všech soutěží 

ČSK. 
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2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 

 

Financování SCM, SpS a TOP 10 – P. Hottmar podal informaci o administraci agendy SCM, smlouvy 

s detašovanými pracovišti jsou podepsány. Detašovaná pracoviště průběžně čerpají přidělené finanční 

prostředky. Výbor vzal informace na vědomí. 
 

□ 

 

VT Oboz – P. Hottmar informoval o právě probíhajícím VT mládeže Oboz I a o přípravě VT Oboz II. Počasí 

zatím moc nepřeje, ale kvalitní tréninkové skupiny a trenéři zajišťují vysokou úroveň tréninku. Účastníci 

v rámci kempu absolvovali doplňkové vzdělávací semináře s Prof. L. Vítkem o výživě, Mgr. J. Pisarčíkem 

o kompenzačním cvičení a výkonnostně motivační besedu s Mgr. J. Štěrbou.  
 

□ TOP 10 SCM – P. Hottmar připraví z prodiskutovaného podkladu  finální návrh doplnění kritérií TOP 10 pro 

rok 2024, řešící situaci v případě shody na hranici postupu mezi TOP 10.  

                                                                                                  Ú: 4/4/23 – Z. Krpata 

                                                                                                  T: 21. 4. 2023 
 

□ Školení trenérů – P. Hottmar referoval o procesu prodloužení akreditace VOŠ ČUS na školení trenérů 

rychlostní kanoistiky licence B. Plánované termíny obecné části jsou 24. – 26. 11. 2023 a 5. – 7. 1. 2024, 

následované speciální částí plánované na přelom ledena/února 2024. 
 

 
       3.    Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ 

 

Plánované akce RDS 2023 – vedoucí trenér RD P. Hottmar seznámil členy výboru a aktuálním stavem přípravy 

RDS, podal informace z uskutečněných kempů jednotlivých tréninkových skupin v lepších klimatických 

podmínkách a o přípravách tréninkových skupin na blížící se I. NZ. P. Hottmar dále popsal stav příprav výjezdů 

na mezinárodní soutěže, kde je potřeba ve značném předstihu zarezervovat kvalitní ubytování. Od všech 

pořadatelů jsou po účastnících vyžadovány platby záloh. Výbor vzal aktuální informace na vědomí. 
 

□ 

 

Ú – 4/3/23 trvá: Smlouva s reprezentanty 2023 – reprezentační trenér P. Hottmar informoval, že  aktualizované 

smlouvy s reprezentanty na rok 2023 jsou postupně reprezentanty podepisovány. 
             

□ 
 

Sportovní příprava skupiny kanoistek – P. Hottmar podal informaci o uvedení nového trenéra kanoistek ve 

Victorii VSC V. Jiráského do funkce, který se již zúčastnil VT v Peschieře, kde se seznámil s podmínkami a 

se svoji tréninkovou skupinou. Po zapracování a vyhodnocení jeho práce výbor na návrh vedoucího trenéra 

VSC může přiznat finanční podporu za trenérskou činnost pro členy RDS. 
 

□ 

 

Pojištění výjezdů reprezentačních družstev – J. Boháč upozornil, že jednání ČSK o novém pojištění 

reprezentačních družstev rychlostní kanoistiky pokračují v rámci jednání s celosvazovým partnerem,  předseda 

ČSK S. Ježek se prozatím s pojišťovnou UNIQA na zajištění pojištění pro celý svaz nedohodl. Výjezdy se 

zatím pojišťují individuálně a není ani povinnost žádného partnerského plnění k pojišťovně. 
 

□ EH Krakow 2023 – reprezentační trenér P. Hottmar podal informaci o procesu akreditace širšího okruhu 

reprezentantů „long listu“ na EH Krakow 2023, zpracovávaného Českým olympijským výborem. Dále podal 

informaci z uskutečněné informační schůzky na ČOV k organizaci a přípravám EH Krakow 2023. 
 

□ 

 

Diagnostika tréninkového procesu – předseda sekce J. Boháč informoval výbor o průběhu zahájeného projektu 

diagnostiky tréninkového procesu reprezentantů, prováděného na odborných pracovištích pro podporu 

přípravy státní reprezentace. Probíhají konzultace s pracovníky odborných pracovišť, hodnocení výstupů 

z jednotlivých měření a vývoj technického vybavení pracovišť ke specifickým měřením („rumpál“). Dále 

informoval, že se daří přecházet na evidenci tréninku s využitím elektronického tréninkového deníku 

„Yarmill“, který používají závodníci i trenéři při kontrole a plánování tréninkového procesu. 
 

□ 

 

Výzkum hydrodynamiky – výbor opakovaně otevřel otázku požadavku ASC Dukla o vyčlenění prostředků 

z rozpočtu RD na výzkum hydrodynamiky kajaku J. Dostála na ČVÚT u Prof. Pollerta. Výbor konstatoval, že 

zatím nebyla dodána požadovaná doplňující data a upřesňující informace včetně návrhů. Výboru doplňující 

informace podá vedoucí ASC Dukla P. Náprstek. 
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RDJ 
 

□ Plánované akce RDJ 2023 – vedoucí reprezentační trenér P. Hottmar podal výboru informaci o přípravách 

výjezdů na mezinárodní soutěže, kde jsou pořadateli požadovány zálohy obdobně jako při výjezdech RDS. 

Nejbližší plánovaná mezinárodní akce RDJ je mezinárodní regata v Bratislavě. 
 

□ Doprava na mezinárodní akce RDJ – P. Hottmar ve spolupráci s vedoucím ASC Dukla P. Náprstkem domluvili 

i na tuto sezonu autobus ASC Dukla. Ředitel ASC Dukla vyšel požadavku ČSK vstříc a podle vytíženosti řidičů 

a autobusu ASC bude zajištěn pro přepravu reprezentantů na požadované mezinárodní akce RDJ. Výbor vzal obě 

informace o činnosti RDJ na vědomí. 

 

RDM  

□ 

 

Plánované akce RDM 2023 – reprezentační trenér T. Ježek podal informace o přípravách výjezdu 

reprezentačního družstva na SPM Bulharsko (2. – 4. 6., Ruse). Plán počítá s menším týmem, návrh nominace 

zašle výboru ke schválení. 
                                                                             

□ 

 

Účast reprezentantů na mezinárodních akcích – T. Ježek informoval o výjezdech některých reprezentantů na 

vlastní náklady, na mezinárodní soutěže, které jsou v kalendáři ICF. Přihlášky jsou řešeny individuálně, všichni 

účastníci takovýchto akcí budou upozornění, že podmínkou účasti a startu za ČSK (nikoliv za klub) je uzavření 

pojištění léčebných výloh v zahraničí.                                     Ú: 5/4/23 – T. Ježek 

                                                                                                  T: 21. 4. 2023 

 

            4.   Různé 
 

□ 

 

Rozpočet sekce 2023 – Sekce stále pracuje s provizorním rozpočtem. Výše navržené dotace sportovním 

svazům z NSA je již známa, nicméně stále čekáme na vydání závazného rozhodnutí o poskytnutí dotace z NSA 

pro ČSK. Rozpočet sekce bude upřesněn po vydání rozhodnutí o přidělení dotace NSA a po schválení rozdělení 

dotace mezi jednotlivé sekce Předsednictvem ČSK. 
                                                                                                                                                                             

□ 

 

Majetky ČSK – J. Boháč a P. Bednář informovali o proběhlé schůzce s nájemcem kempu na Císařské louce, 

která proběhla 4. 4. v Praze na Strahově. Na schůzce se mimo jiné řešilo uplatnění inflační doložky, která bude 

uplatněna po dohodě v plné výši. Dále nájemce požádal o jednání o prodloužení doby nájmu, s ohledem na 

investice, které již realizoval. ČSK je otevřený jednání o podmínkách případného prodloužení nájmu a očekává 

návrh ze strany nájemce. 

Na Skalici nájemci končí v letošním roce nájemní smlouva na provoz kempu, bude připraveno a vypsáno 

veřejné  výběrové řízení v průběhu roku, prostřednictvím dvou největších realitních serverů v ČR. 

                                                                                                 Ú: 6/4/23 - P. Bednář, J. Adam 

                                                                                                 T: 31. 8. 2023 
 

□ Informace z NSA – Podána informace o proběhlém semináři NSA se zástupci sportovních svazů, který se konal 

4.4. a v rámci kterého předseda NSA sdělil stav vyhodnocování provozních výzev na rok 2023 a představil 

záměry týkající se vypsání výzev na rok 2024. 
Výše navržené dotace pro ČSK na činnost svazu, talentovanou mládež a státní reprezentaci je již známa, 

nicméně stále není vydáno rozhodnutí o poskytnutí dotace. 
Předseda sekce J. Boháč dále informoval o programu Můj klub 2023, kdy výplata dotace začne v květnu.  
 

□ Příprava kandidatury MS Račice 2027 – Obhajoba kandidatury na pořádání MS Račice 2027 proběhne 29. 4. 

v Budapešti při zasedání Boardu ICF, konkurenty budou Szeged a Plovdiv. Prezentace je připravena, do 

Budapešti pojede předseda ČSK S. Ježek, doprovodí ho P. Šebesta a J. Adam. 
                                                                                                                                                                                                      

□ Informace z NOC VS Račice – J. Boháč a vedoucí trenér Victorie VSC T. Ježek podali informaci o vyjednávání 

s NOC Račice o cenách za poskytované služby pro členy VSC v NOC na letošní sezonu. Výbor do vyjednávání 

nebude zasahovat, resortní centra mají nastavené podmínky z ministerstev, jaké ceny mohou akceptovat a 

vyjednávání je na nich. Svaz bude pokračovat v jednání o podmínkách po svazové akce, na které musí 

proběhnout výběrové řízení. 
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□ 
 

Memorandum s Povodími k nájmům státních pozemků klubům – předseda sekce J. Boháč informoval výbor o 

obdrženém dopise od vrchního ředitele Sekce vodního hospodářství Ministerstva zemědělství, shrnujícím 

společnou snahu svazů kanoistiky, veslování a jachtingu uzavřít s MZe ČR a Povodími Memorandum o 

společném postupu při naplňování cílů Koncepce podpory sportu v ČR, jehož cílem měla být možnost 

nastavení zvýhodněných podmínek při stanovování cen nájmů za užívání pozemků kluby. MZe v dopise 

konstatuje, že podniky Povodí budou uplatňovat pro kluby ceny ve výši 50% ceny stanovené výměrem 

Ministerstva financí, v Praze 40 % a tento postup považuje za legitimní. Současně tím ministerstvo považuje 

jednání o uzavření memoranda za ukončené. Svazy se poradí o dalším postupu. Výbor vzal informaci na 

vědomí. 

 
□ Nábory v členských klubech – výbor navázal na diskusi z minulé schůze k náborům v členských klubech, J. 

Boháč připravil seznam úkolů, který byl projednán, doplněn a schválen, a na které je potřeba se nyní zaměřit 

při realizaci propagace náborů do klubů rychlostní kanoistiky. Úkoly jsou zřídit webové stránky s kvalitním 

rozcestníkem s kontakty klubů v celé ČR, na které se bude odkazovat v propagačních materiálech, registrovat 

QR kód, a vytvořit propagační grafiku a texty k dalšímu využití. Kluby by měly aktualizovat účelovou sekci 

na svých webech, na který by odkazoval svazový rozcestník. K dispozici je rezervovaná kapacita inzerce 

v Denících podle lokalit s 80% slevou. Výbor dále navrhl vytvořit pravidla finanční podpory klubů, které 

organizují letní příměstský tábor. Předsednictvo ČSK projedná celosvazové využití náborových nástrojů, 

iniciovaných SRK ČSK. Jednání k náborům bude pokračovat.                                                    

                                                                                                 Ú: 7/4/23 – J. Boháč, Z. Krpata, J. Adam 

                                                                                                 T: 16. 5. 2023 

 
                                    

  

  

 

 

 
 

 

Zapsal:  J. Adam 

Termín příští schůze výboru SRK bude 16. 5. 2023 

 


